

# 陳樹渠紀念中學

## Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號：S19/20-040

### 訂購《初中資訊科技科電子教科書》（中三級）

敬啟者：為提昇學與教的效能，本校為學生代訂香港大學電子發展實驗室出版的《明德電腦及 ICT 新世代》電子教科書，訂購項目如下：

書名	STEM 編程：micro:bit, 資訊處理概念
出版社	香港大學電子發展實驗室
集體訂購價	\$108 (原價\$118)
繳費方法	於 10 月 4 日前透過八達通到總務處繳交
備註	家長亦可於坊間自行購買

請家長囑咐 貴子弟於 2019 年 10 月 4 日或之前，帶備有足夠繳付金額的八達通到總務處繳交費用。

如有查詢，請致電 2380 0241 與譚敬霖老師聯絡。

此致  
貴家長



招祥麒

校長 招祥麒博士

2019 年 9 月 30 日

# 陳樹渠紀念中學

## Chan Shu Kui Memorial School

School Circular No.: S19/20-040  
To: Parents of S.3 Students

30 September 2019

### The Electronic Textbook of Information Technology for S3


The School has ordered the e-book 《ICT for iGeneration & The new era of ICT 》 published by e-Learning Development Laboratory, Department of Electrical and Electronic Engineering, The University of Hong Kong for S3. The details are as follows:

Book Title	Programming in STEM: micro:bit, Information Processing Concepts
Publisher	e-Learning Development Laboratory, Department of Electrical and Electronic Engineering, The University of Hong Kong
Price	\$108 (Original Price \$118)
Payment Method	Pay by Octopus card at the General Office on or before 4 October 2019
Remark	Parents can also buy the whole textbook from bookstore

Please ask your child to pay the fee with their Octopus card at the General Office on or before 4 October 2019. For enquires, please do not hesitate to contact Mr. TAM King Lam, the Head of Information Technology Department, at 2380 0241.

Thank you very much for your attention.



  
Dr. CHIU Cheung Ki  
Principal